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Protokół Nr 49 

z obrad czterdziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 1.09.2022r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Kinowo-Widowiskowej Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku oraz Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – godz. 14:55. 

Obradom przewodniczyła p. Beata Lida – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022r. 

poz. 559 ze zm.). 

 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: p. Anna Łańska i p. Natasza Ksobiak. 

 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. w Więcborku       - Tomasz Siekierka 

6. Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku - Adam Kubiak 

7. Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”   - Robert Lida 

8. Redaktor „Krajna TV”      - Maciej Bór 

 

W I części obrad uczestniczyli stypendyści z szkół gminnych wraz z opiekunami – 

dyrektorami szkół. 

 

Tuż po otwarciu, stwierdzeniu quorum oraz powitaniu wszystkich zebranych na sali  

i oglądających transmisję obrad przez Wiceprzewodniczącą RM, odbyła się uroczystość 

wręczenia listów gratulacyjnych i nagród dla najzdolniejszych uczniów Szkół Podstawowych 

z terenu Gminy Więcbork. Listy gratulacyjne i nagrody w postaci czeków odebrało z rąk 

Burmistrza Więcborka - Waldemara Kuszewskiego oraz Wiceprzewodniczącej Rady 

Miejskiej - Beaty Lidy, odebrało czterdziestu ośmiu stypendystów. 
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Burmistrz Więcborka przed przystąpieniem do uhonorowania stypendystów, mówił, że 

bardzo cieszy się z faktu, że kolejny rok w dniu 1 września świętowany jest w ten oto sposób. 

Przypomniał też, że data ta jest również ważna historycznie, gdyż 1 września 1939 roku 

ówczesnym uczniom odebrano możliwość rozpoczęcia roku szkolnego i edukacji w kolejnych 

latach. Dziś żyjemy w wolnym i niepodległym kraju, choć niedaleko za jego granica toczą się 

działania wojenne. Już prawie dwieście dni Ukraina walczy o swoją niepodległość, ale też  

o niezależność, bezpieczeństwo i wolność całej Europy. Burmistrz poprosił, aby w tym 

miejscu, minutą ciszy uczcić pamięć tych, którzy walczyli w obronie Rzeczypospolitej w II 

Wojnie Światowej i polegli oraz wszystkich Ukraińców, którzy oddali swoje życie swojej 

ojczyzny. 

Obecni powstali i oddali hołd minutą ciszy. 

Kontynuując Burmistrz powiedział, że z wielką radością i satysfakcją odnotowuje fakt, że 

nadszedł dzień, w którym zaszczycony jest możliwością wręczenia uczniom Stypendiów 

Burmistrza za rok szkolny 2021/2022, za osiągnięte wyniki w nauce oraz osiągnięcia 

artystyczne. Jest to uhonorowanie ciężkiej uczniów, wsparcia rodziców oraz zaangażowania 

nauczycieli. Chciał, aby ten dzień był dla wyróżnionych bardzo radosny i raz jeszcze 

pogratulował osiągniętych wyników w nauce, osiągnięć artystycznych i sportowych. Życzył, 

aby rozpoczynający się nowy rok szkolny 2022/2023, był równie udany, a może jeszcze 

lepszy, niż ten miniony.  

W tym miejscu nastąpiło rozdanie stypendiów 

Poniżej lista laureatów 

Szkoła Podstawowa nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie: 

 Milena Turzyńska 

 Bartosz Borowiak 

 Jan Krzysztofek 

 Melania Turzyńska 

 Antonina Mieszczak 

Stypendium artystyczne Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie: 

 Kalina Turzyńska 

 Maciej Turzyński 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Jastrzębcu 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymał uczeń: 

 Oliwier Marach 

Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie: 
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 Magdalena Kulska 

 Jacek Żerdzinski 

  

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymały uczennice: 

 Julia Sipiorska 

 Magda Zywert 

Szkoła Podstawowa im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie: 

 Aleksandra Kądziela 

 Justyna Szymańska 

 Wioleta Golik 

 Marcel Igman 

 Radosław Kabat 

 Łukasz Helt 

 Julia Szefler 

Stypendium artystyczne Burmistrza Więcborka otrzymała uczennica: 

 Julita Krawczyk 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku 

Stypendium naukowe Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie: 

a) Kornelia Affelska 

b) Stanisław Łański 

c) Bartosz Grabinski 

d) Karolina Buława 

e) Aleksander Starzecki 

f) Aleksandra Januszewska 

g) Dorian Kubatzki 

h) Kacper Ćwikła 

i) Marek Masztakowski 

j) Julia Masztakowska 

k) Michał Szmidt 

l) Zuzanna Pliszka 

m) Hubert Toczko 

n) Alicja Ossowska 

o) Oliwia Borowicz 

p) Wiktoria Starzecka 

q) Emilia Januszewska 

r) Konrad Gruszczyński 

s) Małgorzata Grochowska 

t) Michalina Grochowska 
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u) Wiktoria Smolińska 

v) Mateusz Zaręba 

w) Emil Angutek 

x) Zuzanna Budka 

y) Wiktoria Obara 

Stypendium artystyczne Burmistrza Więcborka otrzymali uczniowie:  

 Kacper Pankanin 

 Damian Dudek 

 Kacper Tuński 

I część obrad zakończona została wspólnym zdjęciem Stypendystów, Burmistrza Więcborka  

i Radnych Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Po uroczystości nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono 

 

Kontynuacja obrad nastąpiła ok. godz. 13:00 w sali Centrum Aktywności Seniora przy  

ul. Mickiewicza 22 B w Więcborku. 

Porządek obrad cz. II: 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Więcborku 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

8. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku 

dotyczące działu wywozu nieczystości stałych z terenu gminy Więcbork w tym informacji 

o kosztach ww. działalności za rok 2021. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Więcbork 

na rok szkolny 2022/2023. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2022. 

15. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian 

Ad.5 Wiceprzewodnicząca RM p. Beata Lida poinformowała, że protokół z XLVII sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  
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z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.6 Wiceprzewodnicząca RM p. Beata Lida poinformowała, że protokół z XLVIII sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.7 Informację Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami w imieniu Przewodniczącej RM przedstawiła 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Beata Lida. 

 

10.07.2022r. – udział w koncercie Marka Piekarczyka, który zainaugurował tegoroczny cykl 

wydarzeń pod nazwą „Więcbork na Lato 2022”. 

14.07.2022r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska, Burmistrz Więcborka p. Waldemar 

Kuszewski, Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski oraz funkcjonariusze 

Komendy Powiatowej w Sępólnie Krajeńskim, Komendant Powiatowej Policji w Sępólnie 

Krajeńskim Inspektor Paweł Zawada, Kierownik Posterunku Policji w Więcborku Aspirant 

Sztabowy Arkadiusz Sontowski  oraz Nadkomisarz Krzysztof Wieczorek, złożyli wiązanki 

kwiatów na nowo wyremontowanej płycie nagrobnej Burmistrza Więcborka śp. Piotra 

Lindeckiego, który przed objęciem funkcji Burmistrza piastował Kierownictwo nad Komendą 

Powiatową Policji w Sępólnie. Nowa płyta nagrobna sfinansowana została ze środków 

Urzędu Miejskiego w Więcborku oraz Międzynarodowego Stowarzyszenia Policji Sekcja 

Polska Kujawsko-Pomorska Grupa Wojewódzka przy wsparciu Komendy Powiatowej Policji 

w Sępólnie Krajeńskim.  
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18.07.2022r. – policjanci i pracownicy cywilni Komendy Powiatowej w Sępólnie Krajeńskim 

obchodzili swoje święto. Uroczystość połączona była z uczestnictwem w 100 - rocznicy  

powstania Komendy. W tej uroczystości Rade Miejska w Więcborku reprezentowała 

Wiceprzewodnicząca RM w Więcborku p. Beata Lida. 

19.07.2022r. – odbyła się sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Więcborku. 

24.07.2022r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska, wraz z Zastępca Burmistrza p. Jackiem 

Masztakowskim, dokonała otwarcia „Jarmarku Krajeńskiego”. Brała również udział w jury na 

krajeński produkt lokalny i wyłonienie najlepszych produktów zgłoszonych w kategorii 

„Krajeńskie Rękodzieło i „Krajeńska Potrawa Lokalna”. Zwycięzcami GRAND PRIX zostali 

Kordula Rybarczyk za obraz haftowany haftem krzyżykowym, oraz Leokadia Wysocka za 

pasztet z gęsiny. Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Łańska ufundowała specjalną nagrodę 

za najciekawsze stoisko, którą otrzymali Anna i Zenon Radeccy. 

31.07.2022r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska uczestniczyła w koncercie Zespołu IRA. 

1.08.2022r. – udział w obchodach 78 rocznicy Powstania Warszawskiego. W uroczystości 

złożenia kwiatów i zniczy pod Pomnikiem „Orła Białego”, oprócz Przewodniczącej RM  

p. Anny Łańskiej. udział wzięli: Wiceprzewodniczący RM p. Henryk Szwochert oraz radni 

RM w Więcborku, w osobach: Beata Kopta, Dorota Wnuk, Stanisław Wegner. 

12.08.2022r. – udział Przewodniczącej RM w „Pikniku Przyjaźni 2022”, imprezie 

integracyjnej dla osób niepełnosprawnych ich rodzin i przyjaciół. Organizatorami imprezy, 

której tematem przewodnim był Kosmos, byli: Stowarzyszenie „Aktywnych Społecznie”  

w Więcborku, Miejsko-Gminny Ośrodek pomocy Społecznej w Więcborku, Świetlica 

Środowiskowa „UŚMIECH” w Więcborku, Środowiskowy Dom Samopomocy w Więcborku 

wraz z Klubem Samopomocy „DOMEK” w Więcborku. Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury  

w Więcborku i Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Kobiet „GINEKA” w Bydgoszczy. 

13.08.2022r. – udział Przewodniczącej RM w III Turnieju Drwali, który odbył się w Lubczy. 

W turnieju udział wzięło sześć ekip, które rywalizowały w dziesięciu konkurencjach. 

23.08.2022r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska oraz Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Beata Kopta, uczestniczyły w posiedzeniu Komisji 

Stypendialnej przyznającej stypendia dla najlepszych uczniów szkół Gminy Więcbork. 

27.08.2022r. – Przewodnicząca RM uczestniczyła w imprezie „Pożegnanie Lata z Gabi-Bis  

i nadleśnictwem Runowo Krajeńskie” Więcborski Kabareton, Bitwa Regionów na Stadionie 

Miejskim w Więcborku. 

31.08.2022r. – Przewodnicząca RM uczestniczyła w posiedzeniu połączonych Komisji Rady 

Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury 

Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. Tego 

samego dnia Przewodnicząca RM wzięła udział w spotkaniu z Wicepremierem, Ministrem 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi p. Henrykiem Kowalczykiem. 

Ad.8 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

30.06.2022r. – Burmistrz Więcborka wraz z Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej 

w Więcborku p. Danutą Zawidzką brał udział w spotkaniu dotyczącym zakończenia  
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i rozliczenia projektu edukacyjnego. W spotkaniu tym udział wzięła Dyrektor Departamentu 

Wdrażania Regionalnego Programu Operacyjnego p. Barbara Jesionowska oraz Zastępca 

Dyrektora p. Michał Heller /miejsce: Urząd Marszałkowski w Toruniu/. 

1.07.2022r. – urlop wypoczynkowy. 

7.07.2022r. – spotkanie z p. Andrzejem Leśniakiem, Prezesem Fundacji „Zagrajmy Razem”. 

Tematem spotkania była organizacja w Więcborku jednego z cyklu turniejów szachowych, 

jakie będą odbywały się na terenie województwa kujawsko-pomorskiego. Zgodnie  

z ustaleniami 2 grudnia 2022r. w Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku odbędzie się 

finałowy turniej całego cyklu. Organizatorzy spodziewają się udziału około 200 uczestników 

tego turnieju. 

8.07.2022r. – spotkanie z przedstawicielem Firmy „LUNEOS” w sprawie alternatywnych 

źródeł zasilania w energię elektryczną, celem zmniejszenia kosztów zakupu energii 

elektrycznej w następnych latach /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. Obecnie Firma 

analizuje zapotrzebowanie Gminy Więcbork i przygotowuje ofertę. Tego samego dnia 

Burmistrz spotkał się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie p. Kamilem 

Walenciukiem, w celu omówienia bieżących wspólnych przedsięwzięć, w tym organizacji 

Turnieju Drwali oraz Bitwy Regionów i Pożegnania Lata, które ostatecznie zyskało nazwę 

„Pożegnanie lata z Gabi-Bis” i Nadleśnictwem Runowo”. Ponadto Burmistrz spotkał się  

z Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w sprawie organizacji wydarzeń w sezonie 

letnim. 

9.07.2022r. – udział w Pikniku zorganizowanym przez Państwo Monikę i Wojciecha Fryziak 

we współpracy ze stowarzyszeniem na rzecz pomocy dzieciom i młodzieży z cukrzycom typu 

I „Słodka Jedynka”. W Pikniku uczestniczyli dzieci wraz z rodzicami z całej Polski /miejsce: 

boisko sportowe w Suchorączku/. 

10.07.2022r. – udział w koncercie p. Marka Piekarczyka „Marek Piekarczyk akustycznie”, 

który odbył się w ramach „Więcborskiej Sceny Letniej na sali kinowo-widowiskowej 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 

11.07.2022r. – udział w spotkaniu z Dyrektorem Departamentu Infrastruktury Drogowej 

Kujawsko-Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu p. Mirosławem Graczykiem. 

W tym spotkaniu udział wzięli również: Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Runowo 

Krajeńskie p. Adam Janik oraz Kierownik Referatu ds. Rolnictwa, ochrony Środowiska  

i Dróg UM w Więcborku p. Tomasz Fifielski. Rozmowy dotyczyły przygotowania 

dokumentacji projektowej na budowę ścieżki rowerowej Więcbork – „Gabi-Bis” i Więcbork- 

Runowo Krajeńskie. Prace są w toku, ale kluczowe jest doprecyzowanie dokładnego 

nazewnictwa tak, aby pogodzić interesy zarówno Nadleśnictwa, które wyraziło zgodę na to, 

by przebieg tej ścieżki przechodził przez tereny leśne oraz umożliwić pozyskanie środków 

zewnętrznych na przedsięwzięcie, przez Województwo Kujawsko-Pomorski w nowej 

perspektywie finansowej. 

13.07.2022r. – podpisanie umowy z p. Mirosławem Kołodziejskim na realizację inwestycji 

dotyczącej budowy infrastruktury rekreacyjno-turystycznej na terenie gminy Więcbork  

w ramach pozyskanych środków z Lokalnej Grupy działania „Nasza Krajna” /miejsce: 

gabinet Burmistrza Więcborka/. 
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14.07.2022r. – odsłonięcie tablicy nagrobnej na grobie Burmistrza Piotra Lindeckiego 

zamordowanego w 1939 roku w Karolewie. W tym roku obchodzona jest również setna 

rocznica wyboru śp. Piotra Lindeckiego na Burmistrza Więcborka. Cieszy fakt przywrócenia 

godności miejsca pochówku ww. i jednocześnie należy ubolewać nad tym, że nie udało się 

zidentyfikować sprawców zniszczenia dotychczasowej płyty nagrobnej. Tego samego dnia 

Burmistrz wziął udział w posiedzeniu Rady Decyzyjnej Lokalnej Grupy Działania „Nasza 

Krajna w siedzibie LGD w Sępólnie Krajeńskim. 

15.07.2022r.-27.07.2022r. oraz od 29.07.2022r. -7.08.2022r. – urlop wypoczynkowy. 

18.07.2022r. – Zastępca Burmistrza p. Jacek Masztakowski uczestniczył w obchodach Święta 

Policji i 100 rocznicy powstania Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim.  

19.07.2022r. – udział Zastępcy Burmistrza w sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Więcborku.  

5.08.2022r. – podpisanie aktu notarialnego w Kancelarii Notarialnej w Sępólnie Krajeńskim, 

dotyczącego sprzedaży nieruchomości gminnej. 

8.08.2022r. – udział w spotkaniu z Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku p. Joanna Soją - Tońską oraz Dyrektorem Artystycznym Lokalnych Kursów 

Mistrzowskich p. Brygida Dobber w sprawie rozpoczynającego się Kursu oraz finałowego 

Koncertu. Następnie Burmistrz odbył spotkanie z Dyrektor Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku p. Danutą Zawidzką w sprawie postępowania dotyczącego 

wyłonienia Dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Krajeńskim oraz bieżących spraw 

związanych z oświatą gminną /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

11.08.2022r. – spotkanie dotyczące organizacji gminno-parafialnych dożynek w Runowie 

Krajeńskim na terenie Szkoły Podstawowej oraz w świetlicy wiejskiej sołectwa Runowo 

Krajeńskie. 

12.08.2022r. – spotkanie samorządowców powiatu sępoleńskiego w sprawie organizacji 

dożynek powiatowo-gminnych, które zaplanowano na dzień 4 września 2022r. w Sępólnie 

Krajeńskim /miejsce: gabinet Burmistrza Sępólna Krajeńskiego/. Tego dnia Burmistrz 

uczestniczył również w corocznym „Pikniku Przyjaźni” organizowanym dla dzieci i osób 

niepełnosprawnych /miejsce: Stadion Miejski w Więcborku/. 

13.08.2022r. – udział w „Turnieju Drwali” w Lubczy. Impreza po raz kolejny zgromadziła 

bardzo liczną publiczność. Głównym organizatorem był Klub Sportowy „TIME LUBCZA”. 

W tym miejscu Burmistrz wspomniał o bardzo dobrze rozwijającej się współpracy  

z Nadleśnictwem Runowo Krajeńskie, za co podziękował Nadleśniczemu p. Kamilowi 

Walenciukowi oraz jego pracownikom. 

14.08.2022r. – udział we mszy św. i uroczystościach 5-lecia działalności Wspólnoty 

„Więcborskie Rykotki”, działającej na rzecz osób z niepełnosprawnością intelektualną. 

Następnie Burmistrz wziął udział w koncercie finałowym uczestników Mistrzowskiego Kursu 

Wokalnego prowadzonego przez Maestro Andrzeja Dobbera oraz Andrzeja Lamperta. 

Tegoroczny Koncert zgromadził bardzo liczną publiczność, która wsłuchiwała się w utwory 

sceny operetkowej i operowej. 
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15.08.2022r. -  udział w „Pikniku Wojskowym”, który odbył się w ramach Święta Wojska 

Polskiego na Placu Jana Pawła II w Więcborku. Organizatorem Imprezy był Inspektorat 

Wsparcia Sił Zbrojnych w Bydgoszczy oraz Gminę Więcbork. Impreza zgromadziła liczną 

grupę turystów, mieszkańców gminy, powiatu i całego regionu. Wśród obecnych gości byli: 

Minister, członek Rady Ministrów p. Łukasz Schreiber, Poseł na Sejm RP. p. Bartosz 

Kownacki oraz Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski p. Radosław Kępiński. 

16.08.2022r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a następnie  

w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku /miejsce: biuro 

Przewodniczącej RM w Więcborku/. 

18.08.2022r. – spotkanie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Runowie Krajeńskim  

p. Piotrem Kriese oraz nową Dyrektor, która swoje obowiązki przejmie od 1 września 2022r. 

p. Daria Fabią-Stryszyk. Spotkanie dotyczyły spraw organizacyjnych, przekazania 

obowiązków i przygotowania nowego roku szkolnego 2022/2023. W spotkaniu udział wzięła 

również Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku p. Danuta Zawidzka 

/miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. W tym samym dniu Burmistrz odbył spotkanie  

z p. Jackiem Jerczyńskim właścicielem Firmy „Gabi-Bis” w sprawie wspólnej organizacji 

wydarzenia pn.: „Pożegnanie Lata z Gabi-Bis i Nadleśnictwem Runowo” /miejsce: siedziba 

„Gabi-Bis” w Runowie Krajeńskim/ oraz w posiedzeniu Rady decyzyjnej Lokalnej Grupy 

Działania „Nasza Krajna”, podczas którego ocenione zostały kolejny nabór wniosków  

w ramach konkursu na „Rozwój Przedsiębiorczości”. 

22.08.2022r. – spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych Paniami: Urszulą Minster, 

Małgorzatą Dropinską, Iloną Sobecką-Gruszczyńską, Iwoną Tarką oraz Gabriela Panknin. 

Osobom tym w wyniku rozstrzygniętego konkursu, które odbywały się w dniach 12.08-

13.08.2022r. zostały powierzone stanowiska dyrektorów szkół na okres pięciu lat szkolnych. 

W tym dniu dyrektorom wręczono Zarządzenia zatwierdzające i powierzające stanowiska 

dyrektorskie. W tym dniu Burmistrz uczestniczył też w spotkaniu organizacyjnym „Wieczoru 

Seniora”, który odbędzie się 1 października w Szkole Podstawowej nr 1 w Więcborku. 

Głównym organizatorem jest Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Oddział  

w Więcborku. 

23.08.2022r. – posiedzenie Komisji stypendialnej, podczas którego zostały rozpatrzone 

wnioski o przyznanie stypendiów Burmistrza Więcborka. W posiedzeniu udział brały 

również: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Anna Łańska, Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych RM w Więcborku p. Beata Kopta, 

Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina Kruk oraz Dyrektor Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku p. Danuta Zawidzka. Następnie Burmistrz wziął udział  

w spotkaniu przedstawicieli samorządowców i przedstawicieli firm tworzących Gołaniecką 

Grupę Zakupową. Spotkanie dotyczyło dalszych losów postępowania przetargowego na 

zakup energii elektrycznej na rok 2023 /miejsce: Urząd Miasta i Gminy Gołańcz/. Spośród 30 

członków Grupy zdecydowana większość jest za rozstrzygnięciem przetargu. Żeby 

rozstrzygnięcie miało miejsce musi być jednomyślność wszystkich członków grupy 

zakupowej. Zaproponowana obecnie cena wynosi 436% aktualnej ceny. 19 Lipca, kiedy 

następowało otwarcie ofert cena giełdowa, hurtowa energii elektrycznej wynosiła 1.600,00 zł, 

natomiast najniższa złożona oferta opiewała na kwotę 1.880,90 zł – na obiekty, a na 

oświetlenie 1.705,90 zł.  W dniu, w którym odbyło się wspomniane spotkanie Grupy, cena 

hurtowa nie wynosiła nie 1.600,00 zł, ale już 1.900,24 zł. Mając tego świadomość,  

w poczuciu obowiązku, wnioskowano o rozstrzygniecie tego przetargu pozytywnie, ponieważ 

nie rozstrzygając przetargu i ogłaszając nowy na podstawie aktualnych cen hurtowych, 
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należałoby zabezpieczyć środki znacząco wyższe niż to, co zostało zaoferowane. Tego 

samego dnia Burmistrz brał udział w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Dalkowo /miejsce: 

Restauracja „Pod Koroną”/. 

24.08.2022r. - udział w Społecznej Komisji mieszkaniowej /miejsce: biuro Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Więcborku/ oraz w kontroli Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej  

w Więcborku, dotyczącej realizacji wydatków z funduszu sołeckiego sołectwa Borzyszkowo 

w latach 2020/2021 /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Borzyszkowo/. 

25.08.2022r. – udział w spotkaniu z przedstawicielami Instytucji „Wody Polskie” w sprawie 

spełnienia dyrektywy unijnej, dotyczącej oczyszczania ścieków w aglomeracjach /miejsce: 

siedziba Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie” w Bydgoszczy/. Po 

powrocie do Więcborka Burmistrz wziął udział w spotkaniu, podczas którego została 

podpisana umowa na remont drogi wojewódzkiej nr 241 na odcinku Wiele – Więcbork.  

W spotkaniu udział wzięli m.in.: Poseł na Sejm RP, p. Iwona Kozłowska, Wicemarszałek 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego p. Zbigniew Sosnowski, a umowa została zawarta 

pomiędzy Zarządem Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy, reprezentowanym przez  

Dyrektora p. Przemysława Dąbrowskiego, a Firma „Drogomex” Spółka z o. o. z Pruszkowa, 

reprezentowaną przez p. Magdalenę Górską. Dobra wiadomością jest również ta, że ZDW  

w Bydgoszczy podjął decyzję o remoncie nawierzchni bitumicznej na odcinku ulicy 

Wyzwolenia do skrzyżowania z ulicą Strzelecką. Zostanie tam położona nowa nawierzchnia 

bitumiczna, natomiast Gmina Więcbork zgodnie z ustaleniami otrzyma materiał i rozpocznie 

montaż nowych krawężników. W ramach tego zadnia wybudowany zostanie nowy odcinek 

chodnik dla pieszych /prawa strona – jadąc z Więcborka w kierunku Szkoły Podstawowej  

Nr 2/ tj. wymienione zostaną stare płyty chodnikowe i zastąpi je kostka polbrukowa.  

W najbliższym czasie planowane jest również spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki 

Gazownictwa oraz Zarządem Dróg Wojewódzkich w celu omówienia remontu ulicy Hallera 

do Placu Jana Pawła II pod kątem zamierzeń PSG w sferze realizacji gazyfikacji Więcborka. 

26.08.2022r. – udział w posiedzeniu Rady Pedagogicznej w Runowie Krajeńskim, podczas 

którego Burmistrz podziękował za pracę dotychczasowemu Dyrektorowi Szkoły p. Piotrowi 

Kriese i wręczył Zarządzenie o powołaniu na stanowisko Dyrektora tej Placówki p. Darii 

Fabi-Stryszyk. 

27.08.2022r. – udział w otwarciu i podsumowaniu zawodów wędkarskich o Puchar 

Burmistrza Więcborka. Zawody zorganizowało Koło Wędkarskie z Sypniewa. Następnie 

Burmistrz wziął udział we mszy św. I obchodach 290 rocznicy założenia Kurkowego Bractwa 

Strzeleckiego oraz 20 rocznicy jego reaktywacji /miejsce: siedziba KBS w lasku miejskim  

w Więcborku/. W tym też dniu Burmistrz brał udział w pracach komisji oceniającej potrawy 

przygotowane przez Koła Gospodyń Wiejskich /17 KGW/ z całego powiatu sępoleńskiego  

w ramach „Bitwy Regionów”. Głównym organizatorem tego wydarzenia był Krajowy 

Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. Nagrody w rywalizacji KGW ufundowało również 

nadleśnictwo Runowo Krajeńskie oraz Firma „Gabi-Bis”. Dzień ten był także zwieńczeniem 

sezonu letniego w Więcborku, czego wyrazem była impreza pn.: „Pożegnanie lata z Gabi-Bis 

i Nadleśnictwem Runowo”, która obfitowała w wiele atrakcji i dobrej rozrywki zarówno dla 

mieszkańców gminy, jak i osób ją odwiedzających. Ogrom podziękowań za przygotowanie 

imprezy Burmistrz skierował do właściciela Firmy „Gabi-Bis” p. Jacka Jerczyńskiego, 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie p. Kamila Walenciuka, pracowników 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku oraz pracowników Gminy Więcbork.  
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29.08.2022r. – udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Podczas spotkania poruszono 

temat realizacji przewozów autobusowych, szczepienia przeciw Covid w punktach 

mobilnych, ekwiwalent, a dysponowanie jednostek OSP do akcji ratowniczo-gaśniczych. 

31.08.2022r. – udział Zastępcy Burmistrza Więcborka p. Jacka Masztakowskiego  

w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. Burmistrz Więcborka w tym czasie wziął 

udział w symbolicznym przekazaniu tomografu komputerowego dla Szpitala Powiatowego  

w Więcborku. W spotkaniu tym udział wziął Poseł na Sejm RP. p. Bartosz Kownacki, 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski p. Mikołaj Bogdanowicz, Starosta Powiatu Sępoleńskiego  

p. Jarosław Tadych oraz samorządowcu powiatu sępoleńskiego. Korzystając z obecności 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, Burmistrz zaprosił go do Sypniewa, gdzie 

zaprezentowano prawie ukończona inwestycję budowy boiska sportowego wraz z trybunami 

przy Szkole Podstawowej. W tym spotkaniu udział wzięli również: Przewodnicząca Rady 

miejskiej w Więcborku p. Anna Łańska, Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski oraz Dyrektor Szkoły w Sypniewie p. Beata Kiestrzyn. Tego samego dnia 

Burmistrz Więcborku uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Posła na Sejm RP  

p. Bartosza Kownackiego spotkaniu z Wicepremierem, Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

p. Henrykiem Kowalczykiem. W otwartym spotkaniu dla mieszkańców powiatu i nie tylko 

wzięła udział liczna grupa osób. 

1.09.2022r. – Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski wraz z Zastępca Burmistrza 

Więcborka p. Jackiem Masztakowski, złożyli kwiaty i znicze przy Pomniku „Orła Białego”  

w 83 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej.   

Ad.9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Radna Beata Kopta zapytała, czy fakt nie pomalowania poziomych znaków przejść dla 

pieszych ma związek z remontem nawierzchni ulicy Wyzwolenia. Chodzi tu  

o bezpieczeństwo mieszkańców, a przed wszystkim dzieci przemieszczających się w tej 

lokalizacji w drodze do szkoły. 

 Radna prosiła również o zwrócenie się do Policji, aby w związku ze wzmożonym 

ruchem pojazdów w godzinach porannych przy Szkole Podstawowej Nr 2  

w Więcborku, skierowano tam policjantów w celu kierowania ruchem. 

2. Radny Jacek Kabattek zwrócił się o doposażenie placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

w Zakrzewku. Większość sprzętów na tym placu z uwagi na stan techniczny została 

wykluczona z użytkowania. W Szkole funkcjonuje oddział przedszkolny z pełnym 

składem liczebnym, ale dzieci niestety nie mają możliwości skorzystać z ww. obiektu. 

3. Radny Jan Antczak podobnie jak przedmówca interpelował w sprawie doposażenia 

placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Runowie Krajeńskim.  Stan obiektu jest fatalny  

i wymaga pilnej interwencji. 

4. Radny Mateusz Łański w imieniu własnym i mieszkańców sołectwa Witunia zapytał, 

kiedy rozpocznie się długo wyczekiwana budowa świetlicy wiejskiej tego sołectwa skoro 

środki zostały pozyskane. Pojawiły się obawy, że gdyby budowa tej świetlicy się 

przedłużała, to obecny kosztorys może stać się nieaktualny, a posiadane środki 

niewystarczające. 

 

Zapytania i interpelacje złożone zostały również w formie pisemnej. 
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Ad.10 Sprawozdanie dotyczące działu wywozu nieczystości stałych z terenu gminy Więcbork 

w tym informacji o kosztach ww. działalności za rok 2021 przedstawił Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Więcborku p. Adam Kubiak. 

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik do niniejszego Protokołu i dostępne jest do wglądu  

w biurze RM oraz stronie Biuletynu Informacji publicznej Gminy Więcbork. 

 

Wiceprzewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radna Iwona Bonecka nawiązała do punktu sprawozdania wskazującego na odbiór przez 

Zakład chemikaliów. Pytała, kto jest dostarczycielem tych odpadów i w jaki sposób są one 

utylizowane.  

 

Dyrektor ZGK odpowiedział, że odpady te dostarczane są przez mieszkańców, a należą do 

nich np. opakowania po środkach ochrony roślin stosowanych w ogrodach lub sadach. 

Opakowania po chemikaliach, bądź z resztkami chemikaliów trafiają do magazynu ZGK, 

gdzie są składowane. Po zebraniu wymaganej do odbioru ilości odpadu, jest on zabierany 

przez specjalistyczną firmę utylizacyjną. Za tonę utylizacji tego typu odpadów, trzeba 

zapłacić 80.000,00 zł. 

 

Radna Bonecka stwierdziła, ze można interpretować to w ten sposób, że wzrasta 

świadomość ludzi, że ten typ odpadów jest szkodliwy – trujący, należy go też w odpowiedni 

sposób z utylizować, ale jednocześnie sposób ten jest dość kosztowny. 

 

Dyrektor ZGK wskazał, że Gmina Więcbork przeprowadziła swego czasu akcję edukacyjna 

– ulotkową w ramach, której mieszkańcy otrzymali harmonogramy odbioru odpadów  

i materiały edukacyjne, co przyjmowane jest w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów,  

w jakich ilościach i to w odpowiedni sposób zadziałało. Podobna sytuacja jest w przypadku 

odbioru materiałów budowlanych powstałych w wyniku remontów mieszkań itp. W ubiegłym 

roku zabrano tego materiału w ilości 12 ton w roku bieżącym jest ich już ponad 70 ton.  

W tym tez celu zakupiono samochód z dźwigiem, który odbiera odpad materiałów 

budowlanych od mieszkańców. 

 

Wiceprzewodnicząca RM podziękowała Dyrektorowi ZGK za przedłożenie sprawozdania  

i zamknęła dyskusję. 

 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi przedstawił Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Więcborku, p. Tomasz Siekierka. 

 

Zgodnie z §5 ust. 2 Załącznika do uchwały Nr VII/39/2015 Rady Miejskiej w Więcborku  

z dnia 29 kwietnia 2015r. w sprawie przyjęcia Szczegółowych warunków przyznania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb 

ich pobierania, do właściwości Rady Gminy należy ustalenie w drodze uchwały pełnej opłaty 

za 1 godzinę usług.  Uchwała podejmowana jest, co roku, po przyjęciu wykonania budżetu 

Gminy Więcbork za rok poprzedni. 

Do wyliczenia wysokości opłaty przyjęto następujące dane:  

- kwota wydatków na świadczenie usług opiekuńczych za 2021r. – 979.992,68 zł  
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- czas pracy wszystkich opiekunek w 2021r. (zgodnie z wymiarem czasu pracy) – 33.663 

godzin  

979.992,68 zł / 33.663 godzin = 29,11 zł/godzinę. 

 

Dyrektor MGOPS poprosił też o wprowadzenie autopoprawki w podstawie prawnej 

prezentowanej uchwały, rozszerzającej przypis zmian do ustawy o pomocy społecznej o poz. 

1620. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

Ad.12 Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Więcbork na rok szkolny 2022/2023 w zastępstwie Dyrektor Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku omówił Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski.  

Zgodnie prawem oświatowym obowiązkiem Gminy jest zapewnienie dzieciom pięcioletnim  

i sześcioletnim oraz dzieciom objętym wychowaniem przedszkolnym bezpłatnego transportu  

i opieki w czasie przewozu do najbliższego przedszkola. Obowiązkiem Gminy jest również 

zapewnienie uczniom niepełnosprawnym, których kształcenie i wychowanie odbywa się na 

podstawie art. 127, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu. W przypadkach 

określonych w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 ustawy, musi stosować ustawowy wzór, przy 

pomocy, którego wylicza się koszt jednorazowego przewozu. Obliczając koszt 

jednorazowego przewozu należy uwzględnić liczbę kilometrów, średnią cenę jednostki paliwa 

w danej gminie oraz średnie zużycie paliwa na 100 kilometrów dla danego pojazdu. Zgodnie 

z art. 39a ust. 3 ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny 

rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. Na potrzeby 

przygotowania niniejszej uchwały, przyjęto ceny z dnia 18 sierpnia 2022r., na podstawie, 

których uśredniono wartości poszczególnych jednostek paliw. Na podstawie dokumentacji, 

otrzymanej ze stacji paliw funkcjonujących na terenie Gminy Więcbork, uśrednione ceny 

określone zostały w §1 niniejszej uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.13 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku przedstawiła Zastępca 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Więcborku  

p. Brygida Migawa. 

 

W dniu 15 czerwca 2022 r. do Kujawsko – Pomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy wpłynął wniosek Pana K. C. W sprawie ustanowienia ochrony 

prawnej na granicy działek nr 161 i 162/1 w Dalkowie. Wnioskodawca określa ten teren, jako 

szczególnie ważny ze względów przyrodniczych. Wskazując występowanie na tym obszarze 

roślin objętych ochroną m.in. storczyk kukawka oraz wielu gatunków płazów, owadów i ryb.  

W dniu 23 czerwca 2022r. wpłynęło pismo Kujawsko – Pomorskiego Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy przekazujące ww. wniosek według 

kompetencji Radzie Miejskiej w Więcborku, gdyż zgodnie z art. 44 ust. 1 ustawy z dnia 16 

kwietnia 2004r. o ochronie przyrody, ustanowienie pomnika przyrody, stanowiska 

dokumentacyjnego, użytku ekologicznego lub zespołu przyrodniczo-krajobrazowego 

następuje w drodze uchwały rady gminy. 

Weryfikacją zasadności wniosku zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Więcborku w dniu 16 sierpnia 2022r. w tym temacie wysłuchała wyjaśnień 

Burmistrza Więcborka p. Waldemara Kuszewskiego oraz Kierownika Referatu Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Dróg Urzędu Miejskiego w Więcborku p. Tomasza Fifielskiego.  

Komisja ustaliła, że teren objęty wnioskiem położony jest na trasie przebiegu planowanej 

budowy obwodnicy Więcborka. Kwestia walorów przyrodniczych miejsca, była omawiana na 

wizji lokalnej z udziałem pracowników Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w 

Bydgoszczy, przedstawicieli zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy, pracowników UM 

w Więcborku oraz zainteresowanych, w tym z udziałem wnioskodawcy. Spotkanie odbyło się 

w związku z wnioskami złożonymi przez mieszkańców Dalkowa dotyczącymi planowanego 

przebiegu na tym obszarze obwodnicy Więcborka. W wyniku oględzin zaproponowano 

następujące rozwiązania, dotyczące ochrony wartości przyrodniczych: 

 przeniesienie istniejącego zbiornika wodnego wraz z relokacją fauny i flory tego 

zbiornika w kierunku północnym o ok. 35 m od istniejącego, 
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 przeniesienie istniejących gatunków roślin chronionych w inne miejsce korzystne dla 

nich ze względów przyrodniczych. 

Pomimo zapewnienia ze strony odpowiednich organów, w tym Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy o dopuszczalności ww. rozwiązań wnioskodawca ich nie 

zaakceptował. 

Ponadto, stwierdzono, że ustanowienie obszaru chronionego na ww. terenie, ze względu na 

konieczność realizacji inwestycji celu publicznego, jakim jest budowa obwodnicy Więcborka, 

w sposób oczywisty łamałoby zasady współżycia społecznego. Natomiast po wykonaniu ww. 

inwestycji nie wyklucza się podjęcia stosownych działań mających na celu wprowadzenie 

rozwiązań wynikających z ustawy o ochronie przyrody. 

 

Wobec powyższego, Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Więcborku 

rekomenduje oddalenie wniosku.  

 

Projekt nie wywołał dyskusji.  

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

Ad.14-15 Projekty uchwał finansowych Gminy Więcbork omówiła Skarbnik Gminy  

p. Alina Kruk. 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2022. 

 

Zmiany dotyczyły: 

 

1. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.58.2022 z dnia 24 sierpnia 2022r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85203 o kwotę 8.730,00 zł z przeznaczeniem 

na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W planie 

finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §4210. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.57.2022 z dnia 19 sierpnia 2022r. 

zwiększającego plan dotacji (§2060) w rozdz. 85501 o kwotę 6.520,00 zł z przeznaczeniem 

na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci. W planie finansowym 

wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §3110 i §4010. 

3. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.57.2022 z dnia 19 sierpnia 2022r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85502 o kwotę 197.755,00 zł z przeznaczeniem 
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na wypłacenie świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz składek na 

ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego oraz na wypłatę 

jednorazowego świadczenia w wysokości 4.000,00 zł wraz z kosztami obsługi, zgodnie  

z ustawą z dnia 4 listopada 2016 r. o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”. W planie 

finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §3110 i §4010. 

4. Zmiany w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie pisma Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.58.2022 z dnia 24 sierpnia 2022r. zwiększającego 

plan dotacji (§2030 i §6330) w rozdz. 75814 o kwotę odpowiednio wynoszącą 93.045,04 zł 

(§2030) i 32.095,11 zł (§6330) z przeznaczeniem na zwrot części wydatków wykonanych  

w ramach funduszu sołeckiego w 2021 r. 

5. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 75801 §2920 o kwotę 147.508,00 zł  

w związku z wpływem pisma Ministra Finansów znak: ST3.4750.19.2022.1.g z dnia 11 

sierpnia 2022r. zwiększającego plan subwencji oświatowej na 2022 r. z związku z realizacją 

zadania związanego z zatrudnieniem nauczycieli pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów lub terapeutów pedagogicznych od 1 września 2022 r. W planie 

finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w rozdziale 80101 §4790 i §4110. 

6. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 75801 §2920 o kwotę 61.768,00 zł  

w związku z wpływem pisma Ministra Finansów znak: ST3.4750.21.2022.g z dnia 24 sierpnia 

2022r. zwiększającego plan subwencji oświatowej na 2022 r. z związku ze zmianami  

w zakresie średniego wynagrodzenia dotychczasowego nauczycieli stażystów i nauczycieli 

kontraktowych od 1 września 2022 r. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte 

zostały w rozdziale 80195 §4790. 

7. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych  

w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków z Funduszu Pomocy na 

niżej wymienione zadania realizowane na podstawie Ustawy z dnia 12 marca 2022r.  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa: 

 wypłata świadczeń pieniężnych 40 zł za osobę dziennie (pomoc przyznawana na 

podstawie art. 13 ust. 1 ww. Ustawy) w rozdziale 75495 zwiększa się dochody (§2100) i 

wydatki (§3110) o kwotę 10.000,00 zł, 

 zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy zakwaterowanym w 

obiektach zatwierdzonych przez Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Kujawsko-Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w rozdziale 75495 zwiększa się dochody 

(§2100) i wydatki (§3110) o kwotę 6.510,00 zł, 

 wypłata jednorazowego świadczenia pieniężnego w wysokości 300,00 zł na osobę (pomoc 

przyznawana na podstawie art. 31 ww. Ustawy) w rozdziale 85395 zwiększa się dochody 

(§2100) i wydatki (§3110, §4010, §4110, §4120) o kwotę 306,00 zł, środki na edukację 

dzieci z Ukrainy w rozdziale 80195 zwiększa się dochody (§2100) i wydatki (§3020, 

§4010, §4110, §4120,§4170,§4210, §4260, §4270, §4300, §4360 i §4790) o kwotę 

31.117,00 zł. 

8. Zmiany w planie dochodów (§2020) i wydatków (§4010, §4110, §4120, §4170 i §4300) 

budżetowych w rozdz. 85205 o kwotę 10.000,00 zł dokonano w związku z zawarciem  

z Ministrem Rodziny i Polityki Społecznej w dniu 29 czerwca 2022r. Porozumienia  

Nr 4/IV/BRT/2022 o wsparcie realizacji zadania publicznego realizowanego w ramach 

Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu 

Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie” pod tytułem: „SZKOŁA WOLNA OD 

PRZEMOCY”. Łączna wartość zadania wynosi 14.430,00 zł. 

9. Dokonuje się zmian w planie finansowym dochodów i wydatków w rozdziale 85295  

w związku z aktualizacją wniosku o dofinansowanie z budżetu środków UE projektu 

partnerskiego „Kujawsko-Pomorska Teleopieka”. Zmianie uległ szczegółowy budżet projektu 

dla Gminy Więcbork i wynosi aktualnie 19.359,02 zł, z czego 10.350,00 zł stanowi wkład 
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własny, pozostała kwota 9.009,02 stanowi dofinansowanie z Europejskiego Funduszu 

Społecznego (6.502,02 w ramach kosztów bezpośrednich i 2.500,00 zł w ramach kosztów 

pośrednich). MGOPS w Więcborku na br. dysponuje kwotą po stanie wydatków wynoszącą 

5.897,80 zł (w tym 1.597,80 zł dofinansowania z EFS do kosztów bezpośrednich i 2.500,00 zł 

do kosztów pośrednich). 

10. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 92695 w §0950 o kwotę 1.626,00 zł 

w związku z wpływem odszkodowania od ubezpieczyciela za szkody wyrządzone na plaży w 

Czarmuniu. Otrzymana kwota przeznaczona zostanie na likwidację szkody tj. zakup 

uszkodzonych elementów (po stronie wydatków 92695§4210). 

11. Na podstawie Rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 15 lipca 2022r. zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów  

i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych dokonuje się zmiany 

paragrafu klasyfikacji dochodów dla środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji strategicznych. Zatem środki dotychczas ujęte w rozdziale 60016 

§6090 w kwocie 9.978.000,00 zł i w rozdziale 80101 §6090 w wysokości 1.260.000,00 zł 

zostają ujęte w odpowiednich rozdziałach w §6370. 

12. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

 01095§0750 o kwotę 1.630,00 zł (wpływy z dzierżawy terenów łowieckich), 

 75023§0970 o kwotę 1.320,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ z tytułu 

rozliczeń z dostawcą terminali płatniczych do urzędu), 

 75085 §0970 kwotę 4.700,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ kwot ściągniętych 

egzekucyjnie od byłego pracownika), 

 75616§0360 o kwotę 17.000,00 zł (wpływy z podatku od spadków i darowizn), 

 75616§0500 o kwotę 8.000,00 zł (wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych), 

 75618§0490 o kwotę 3.000,00 zł (wpływy z opłaty za zajęcie pasa drogowego), 

 75814§0920 o kwotę 72.400,00 zł (wpływy z odsetek bankowych), 

 80101§0750 o kwotę 2.480,00 zł (wpływy z najmu pomieszczeń w placówkach 

oświatowych), 

 80101§2700 o kwotę 440,00 zł (środki z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na 

dofinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego pracowników), 

 80104§0830 o kwotę 1.100,00 zł (opłata za usługę wyżywienia w szkołach 

podstawowych), 

 80104§0840 o kwotę 1.235,00 zł (wpływy ze sprzedaży złomu uzyskanego po remontach 

w placówkach oświatowych), 

 80113§0830 o kwotę 2.500,00 zł (wpływy z usług najmu autobusu szkolnego), 

 85202§0970 o kwotę 10.000,00 zł (dochody JST z tytułu wpływu odpłatności za pobyt  

w domu pomocy społecznej, 

 85502 §2360 o kwotę 10.000,00 zł (dochody JST związane z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej), 

 90019§0690 o kwotę 3.000,00 zł (wpływy z opłaty za gospodarcze korzystanie ze 

środowiska), 

 90026§0910 o kwotę 2.000,00 zł (wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymiPowodem zmian jest wykonanie w/w 

dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie o wskazane kwoty planu 

finansowego. 

13. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Przebudowa 

dróg gminnych: nr 020706C ul. Dworcowa w Więcborku z budową kanalizacji deszczowej, 

nr 020216C Runowo Kraj. - Puszcza - Katarzyniec i drogi lokalnej w Runowie Kraj.” o kwotę 

5.000,00 zł z przeznaczeniem na usunięcie zakrzaczeń przy przebudowywanych drogach. 
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14. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75023 o łączną kwotę 138.640,15 zł  

z przeznaczeniem na: 

 w §4010 o kwotę 19.000,00 zł celem wypłaty należnej pracownikowi nagrody 

jubileuszowej, 

 w §4010, §4110 i §4120 o kwotę 119.640,15 zł w związku z koniecznością utrzymania 

odpowiedniego poziomu zatrudnienia pracowników w ramach prac interwencyjnych 

niezbędnych do wykonania zaplanowanych prac porządkowych i remontowo-brukarskich 

w Gminie. 

15. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 80104 §2310 o kwotę 10.500,00 zł 

celem pokrycia kosztów wychowania przedszkolnego ponoszonych przez gminy na rzecz 

dzieci z terenu Gminy Więcbork. 

16. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w rozdziale 80103 §6050  

w zadaniu pn.: „Budowa klatki schodowej w Filii Przedszkola Gminnego w Sypniewie” o 

kwotę 51.000,00 zł w związku ze wzrostem kosztów wykonania tego zadania. 

17. W rozdziale 75085, 85415 i dziale 801, oprócz zmian opisanych w pkt 5, 6, 7, 15 i 16 

dokonano zmian w planach finansowych wydatków placówek oświatowych w związku  

z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

18. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75702 §8110 o kwotę 53.050,00 zł  

w związku ze znaczącym wzrostem oprocentowania posiadanego zadłużenia. 

19. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 85219 o kwotę łączną 30.000,00 

(§4210, §4270, §4300 i §4700) celem zabezpieczenia środków na zakup opału, paliwa do 

samochodu służbowego, licencji na oprogramowanie do obsługi świadczenia „dodatek 

węglowy”, materiałów remontowych oraz biurowych a także drobnych napraw w budynku 

MGOPS i szkolenia pracowników. 

20. Dokonuje się zmian w planie finansowy wydatków w rozdziale 85504 pomiędzy §4010,  

a §4210 o kwotę 10.000,00 zł celem doposażenia Sali integracji sensorycznej w Świetlicy 

Środowiskowej w Więcborku oraz na zakup materiałów edukacyjnych. Dodatkowo 

oszczędności jakie pojawiły się w tym rozdziale w kwocie 30.000,00 zł stanowią źródło 

finansowania zmian opisanych w pkt 19 uzasadnienia. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 
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b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

 

Zmiany dotyczyły głównie roku 2022 i wynikały ze zmian wprowadzonych w budżecie 

Gminy Więcbork. Dostosowane zostały parametry dochodów i wydatków tak, aby były one 

zbieżne z uchwalonymi powyżej zmianami w budżecie. Niewielka zmian dotyczy kwoty 

przychodów, w związku z przyjęciem na poprzedniej sesji do budżetu zwiększenia 63.900, 00 

zł., środków niewykorzystany z opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Ten zabieg umożliwił uwolnienie tej nadwyżki z lat ubiegłych i kwota ta 

stanowi część źródła finansowania działalności Gminy Więcbork w roku kolejnym.  

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.16 Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Jan Antczak, piastujący jednocześnie funkcję Sołtysa sołectwa Runowo Krajeńskie, 

zaprosił wszystkich obecnych na sesji i oglądających transmisję obrad na dożynki gminno-

parafialne, które odbędą się dnia 11 września w Runowie Krajeńskim. Dla wszystkich 

obecnych gwarantowana jest moc atrakcji. 

 

Radny Andrzej Wenda zabrał głos w kwestii wypłaty ekwiwalentu dla strażaków OSP,  

o której Burmistrz Więcborka wspomniał przedstawiając swoje działania między sesjami. 

Przyznał, że rzeczywiście sytuacja finansowa w tej materii uległa diametralnej zmianie  

w związku z tym, że każda rozpoczęta godzina udziału w zdarzeniu – akcji skutkuje 

koniecznością wypłaty określonej kwoty. Dlatego też odnotowuje się, zgodnie z tym, co 

wskazał Burmistrz, wzrost wydatków w tym dziale budżetu Gminy Więcbork w porównaniu 

do okresu sprzed zmiany przepisów. Mówił, że niekiedy do zdarzeń kierowane są jednostki  

w liczbie nie adekwatnej do skali zagrożenia tj. nie tylko jednostki znajdujące się w pobliżu 

zdarzenia, ale też te z powiatu, bo takie są procedury. Według radnego, są to kwestie do 

przedyskutowania na szczeblu burmistrzowie i Komendant Państwowej Staży Pożarnej  

w Sępólnie Krajeńskim. Innym aspektem wiążącym się ze zwiększoną aktywnością OSP jest 

wprowadzenie dodatków do emerytury za udział w akcjach ratowniczych. Każdy, który bierze 
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udział w zdarzeniach raz w roku przez ileś lat, ma możliwość skorzystania z dodatku do 

emerytury. To też po części nakręca obecną sytuację.  

 

Burmistrz Więcborka odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, że nie 

przypadkowo temat dysponowania jednostek do zdarzeń ratowniczo-gaśniczych pojawił się 

na Konwencie Samorządowców powiatu sępoleńskiego. Na Konwent zaproszony został 

również Komendant PSP i o tych sytuacjach rozmawiano. Samorządy skupiają się na 

racjonalności gospodarowania środkami publicznymi, dlatego też szczegółowo 

przeanalizowano ilość wyjazdów i dysponowania pojazdów do różnych zdarzeń i ujawniono 

przynajmniej dwie sytuacje. Do udzielenia pomocy poszkodowanej, czy wyniesienie osoby 

poszkodowanej, czy chorej z mieszkania, jechały dwie gminne jednostki OSP  

i dodatkowo Jednostka PSP z Sępólna Krajeńskiego. Druga sytuacja, to akcja usuwania 

powalonego drzewa, gdzie na miejscu znów pojawiły się dwie jednostki, a jedna w zupełności 

by sobie poradziła. Wiele razy na zebraniach w poszczególnych jednostkach OSP ten temat 

był poruszany i mówiono o tym, że jeżeli jest zdarzenie i jest na miejscu jednostka mała, ale 

prężnie działająca i jest w stanie sobie z nim poradzić, to dysponować właśnie ją, nie 

angażując innych. Burmistrz otrzymał tez odpowiedź w tej sprawie od Druha Komendanta 

PSP, z której wynika, że są pewne procedury, których należy się trzymać. Jest to oczywiste, 

ale często pojawiają się sytuacje absurdalne, kiedy druhowie OSP stoją i patrzą na siebie, i nie 

wiedzą, co robić żeby wykazać, że są na miejscu potrzebni. Komendant PSP obiecał przyjrzy 

się sprawie.  

Burmistrz Więcborka w tej części obrad dołączył do radnego i sołtysa Jana Antczaka 

zapraszając wszystkich na dożynki gminno-parafialne w dniu 11 września 2022r., wskazując 

na współpracę z Nadleśnictwem Runowo również i w tym przedsięwzięciu. Przypomniał też  

o Upamiętnieniu ofiar niemieckiego obozu zagłady w Karolewie w 1939r., zapraszając 

obecnych na obradach, a także wszystkich mieszkańców gminy do udziału w uroczystościach, 

które odbędą się w dniu 4 września 2022r. kolejne zaproszenie dotyczyło udziału w „Biegu 

Pamięci Karolewo-Więcbork”, który zaplanowany został na dzień 24 września 2022r. W tym 

roku, oprócz biegu, pojawia się na imprezie kategoria nordic walking. Impreza wpisana 

została do kalendarium biegów, nad którymi Patronat sprawuje Województwo Kujawsko-

Pomorskie i Marszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Na tym obrady zakończono 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady czterdziestej dziewiątej 

sesji Rady Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Beata lida 

 

 

 

 

 


